
Berg menighetsråd

 MØTEBOK

Møtested:

Møtedato: 

Tid: 

Berg arbeidskirke

Onsdag 26. februar 2025

18.30 – 21.30

SAKSLISTE: NR 02/25

Til stede:  Jan Einar Karlsen, Toril S. Jacobsen, Øystein Vestmoen, Kristin S. Haugen, Astrid Hurum, 
Hans Fr. Johnsen, Svein Erik Holm,, Tone Vestmoen.  Ikke til stede:  Anita B. Hovd, Ellen Ingunn 
Nordli, Gunn Lyngstad, Jan Birger Løken.

SAKNR.  13/25: GODKJENNING AV REFERAT FRA 23. JANUAR 2025

SAKNR.  14/25: PRESTEN HAR ORDET

SAKNR.  15/25: ÅRSREGNSKAP 2024

SAKNR.  16/25: SØKNAD OM ØK. STØTTE FRA SPORTSKAPELLET + ÅRSMØTE

SAKNR.  17/25: EVALUERING FESTIVAL 7-9 FEBRUAR

SAKNR.  18/25: INNKJØP AV KUNST

SAKNR.  19/25: BØNNEKROK

SAKNR.  20/25: REFERATSAKER
-     Årsmøte 2025

�

Innsparingstiltak Fellesrådet, plenklipping rundt arbeidskirkene, besøk 
av kirkevergen

�

Medarbeiderfesten

�

Brunlanesløpet

�

Når alarmen i kirken går - passord

�

Ønske om stasjonær offerbøsse

�

SAKNR. 21/25: EVENTUELT



SAKSBEHANDLING I MENIGHETSRÅDET:

SAKNR.  13/25: GODKJENNING AV REFERAT FRA 23. JANUAR 2025
Sak 10/25, (valg av ny daglig leder), underskrevet, sendt Tor Bakken.
Referatet ble godkjent og underskrevet.

SAKNR.  14/25: PRESTEN HAR ORDET
Hverdagsmiddager. 
Det har vært få til stede de to siste gangene. Hvorfor? Vi  bør følge med. Ser an et halvår.
Utleie.  
a)  Søknad fra Ewoud Leebeek om å spille inn en musikkvideo, rundt og i steinkirken. Vi må ha 
vaktperson til stede. Kan være en frivillig.
b)  Søknad fra Halvor Bakke om å ha Trekirken som backup for et arrangement, hvis regn. Olsok. 
Trengs vikar for kirketjener. Han leier og betaler for det, også uten bruk. 
Vi sier ja til begge søknadene, men uten kostnad for oss.  Jan Einar svarer Leebeek og Kristin svareer 
Bakke.
Årsmelding er i gang, og blir sendt oss til uttalelse. Årsmøtet kunngjøres i ØP – 14 dager i forveien 
og på nett.

SAKNR.  15/25: ÅRSREGNSKAP 2024
Vedtak: Årsregnskapet for 2024, som viser et resultat i balanse, vedtas. Enstemmig.

SAKNR.  16/25: SØKNAD OM ØK. STØTTE FRA SPORTSKAPELLET + ÅRSMØTE
Vedtak: Berg menighet støtter Sportskapellet med 3000 kroner til drift. 

SAKNR.  17/25: EVALUERING FESTIVAL 7-9 FEBRUAR
MR-leder: Å se komiteen i jobb og i møter er stort.  Komiteen er effektiv. Vi opplevde en flott festival 
med flotte opplevelser.
Vi savner ØPs tilstedeværelse, men flott intervju på TVL med Kristin.
Komiteen: Bedre markedsføring i år, men færre barn.  Prøvde  å treffe ungdom og fokusere på dem på 
fredag kveld, og her bidro Target på Frikirken med å møte opp.  
Alle aktørene som skulle komme, kom.  Spent på tyrkerne og middagen, som ble helt topp.  Fornøyd 
med konserten med Caroline og Sigvart. Lyden var bra, og gode tilbakemeldinger på den. Gode 
tilbakemeldinger også på kåseriene på lørdag.  Maren, som sang på fredag, var fornøyd. Det var 95 
personer på gudstjenesten.  Bruktbutikken hadde en omsetning som på en god lørdag.  
Kunstutstilling: flott å se på. Økonomi:  Ser ut til å gå bra, men vi venter på noen fakturaer. 
Underskuddet ser ut til å bli mindre enn i fjor. Menighetsrådet takker de som stod for Festivalen.
Komiteen vil gjerne forsøke igjen, neste år.

SAKNR.  18/25: INNKJØP AV KUNST
Vi ønsker å kjøpe ikon-kunst fra kunstnerne på Festivalen i fjor og i år. Det er budsjettert.
Vedtak: Vi har gjort avtale, og prosessen går videre. Vi finner et passende sted i bygningen.  Det 
formelle blir ordnet etterpå. Enstemmig.

SAKNR.  19/25: BØNNEKROK
Vi fikk en orientering om plassering av eventuell bønnekrok i kirkerommet.  Positivt. Vil fungere fint 
for bønnegruppa. 
Vedtak:  Vi legger til rette for en bønnekrok i kirkerommet.



SAKNR.  20/25: REFERATSAKER
-     Årsmøte 2025: Vi avholder det 30. mars etter gudstjenesten.

�

Innsparingstiltak Fellesrådet, plenklipping rundt arbeidskirkene, besøk 
av kirkevergen. Besøket blir på MR-møtet 13. mars. Vi venter med saken 
til Kirkevergen kommer.

�

Medarbeiderfesten – Planlegging er i rute. Oversikt sendes med  
referatet.

�

Brunlanesløpet – Vi har bedt om et møte med Brunlanes IL. Foreløpig 
satt på vent etter ønske fra dem.

�

Når alarmen i kirken går – passord: De som har nøkler, kan ta kontakt 
med Peter. Dette sies på medarbeiderfesten.

�

Ønske om stasjonær offerbøsse.  Det finnes på nettet.  Vi jobber videre 
med saken.

�

Såmannen (menighetsbladet) – må i gang med Påskenummeret.

�

29. juni kommer Operagutta til arbeidskirken.

SAKNR. 21/25: EVENTUELT

�

Servering  . Hva slags mat skal vi servere på menighetsrådsmøter?  Folk må stå fritt, 
men gjerne noe enkelt, f.eks. kaffemat.

�

Tyrkerne   fra Festivalen.  De vil gjerne samarbeide. Ønsker ID-festen 31. mars hos 
oss. 
Vedtak: Ikke i år, men ha dialog og planlegging om neste år. Toril holder i dette.

�

Bjerka   på kirketomta. Kirkevergen har ordnet med en trefeller som vil komme og 
vurdere treet.

�

Invitasjon   fra Bispedømmerådet til samråd og dialog. Drammen. 27. mars.
  Utfordring til MR – har noen lyst?  Forberedelse til Kirkemøtet i april 2025. 

       


